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ZÁPIS ze zasedání zastupitelstva č. 2/2025
Statutární město Brno (MČ N.Lískovec)

datum: 9. 4. 2025, čas: 17:00 - anonymizovaná verze zápisu
Prezence:

Přítomni:
(12) Ludmila Adlerová, Kateřina Andělová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Ing. Jana Drápalová, Ing. Dalibor
Hladík, Alois Jaša, MUDr. Marie Malachová, Bohuslava Musilová, Ing. Jiří Proch, Ing. Vladimíra Stuchlíková,
Tomáš Ulrich DiS., Kateřina Kolářová

Omluveni: (1) Bc. Josef Schmied

Nepřítomni: (6) Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Tomáš Brunclík, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Petr Oupor, Mgr. Hana
Pospíšilová, Ing. Jan Privarčák

Hosté:
Předsedající: Ing. Jana Drápalová

Přítomno je 12 členů a zastupitelstvo je usnášeníschopné.
Jednání zahájeno 09.04.2025 v 17:00:14
V 17:00:36 přišel Mgr.et Mgr. Michael Brázda, přítomno 13 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(13) Ludmila Adlerová, Kateřina Andělová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Ing. Jana Drápalová, Ing. Dalibor
Hladík, Alois Jaša, MUDr. Marie Malachová, Bohuslava Musilová, Ing. Jiří Proch, Ing. Vladimíra Stuchlíková,
Tomáš Ulrich DiS., Kateřina Kolářová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda

Omluveni: (1) Bc. Josef Schmied
Nepřítomni: (5) Tomáš Brunclík, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Petr Oupor, Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Jan Privarčák

V 17:01:29 přišel Tomáš Brunclík, přítomno 14 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(14) Ludmila Adlerová, Kateřina Andělová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Ing. Jana Drápalová, Ing. Dalibor
Hladík, Alois Jaša, MUDr. Marie Malachová, Bohuslava Musilová, Ing. Jiří Proch, Ing. Vladimíra Stuchlíková,
Tomáš Ulrich DiS., Kateřina Kolářová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Tomáš Brunclík

Omluveni: (1) Bc. Josef Schmied
Nepřítomni: (4) Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Petr Oupor, Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Jan Privarčák

1. Volba ověřovatelů (bod číslo 1)
Předkladatel: Ing. Jana Drápalová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:02:23 (zvuk. záznam 0:01:59 - 0:03:26)

Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí
Návrhová komise:
Mandátová a volební komise:
Ověřovatelé: Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Kateřina Andělová

Diskuze zahájena v 17:02:23

Hlasování

pro:
(11) Alois Jaša, Ing. Jiří Proch, Tomáš Ulrich DiS., Kateřina Kolářová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Ing. Jana
Drápalová, Mgr. Hana Pospíšilová, Tomáš Brunclík, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Kateřina Andělová, Ing.
Dalibor Hladík

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (4) Ludmila Adlerová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, MUDr. Marie Malachová, Bohuslava Musilová
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Návrh byl přijat

V 17:03:09 přišel Mgr. Hana Pospíšilová, přítomno 15 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(15) Ludmila Adlerová, Kateřina Andělová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Ing. Jana Drápalová, Ing. Dalibor
Hladík, Alois Jaša, MUDr. Marie Malachová, Bohuslava Musilová, Ing. Jiří Proch, Ing. Vladimíra Stuchlíková,
Tomáš Ulrich DiS., Kateřina Kolářová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Tomáš Brunclík, Mgr. Hana Pospíšilová

Omluveni: (1) Bc. Josef Schmied
Nepřítomni: (3) Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Petr Oupor, Ing. Jan Privarčák

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:03:50

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: Ing. Jana Drápalová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:03:56 (zvuk. záznam 0:03:32 - 0:06:12)
Program jednání
1. Volba ověřovatelů
2. Schválení programu jednání
3. Připomínky k zápisu 1/2025, kontrola úkolů
4. ZŠ Kamínky - Operační program OP JAK č.02_24_34 Šablony pro MŠ a ZŠ II.-souhlas se zapojením
a žádost o finanční spoluúčast
5. MŠ Rybnická – Operační program OP JAK č. 02_24_34 Šablony pro MŠ a ZŠ II. - žádost o finanční
spoluúčast
6. Vyúčtování účelových příspěvků - ZŠ na svačiny
7. Vyúčtování účelových příspěvků - ZŠ na sportovní akce
8. Vyúčtování účelových příspěvků - ZŠ Svážná
9. Vyúčtování účelových příspěvků - na dokrytí mzdových nákladů
10. Vyúčtování účelového příspěvku - MŠ Čtvrtě
11. Vyúčtování účelových příspěvků na mimoškolní aktivity MŠ
12. Vyúčtování účelových příspěvků na pořádání karnevalu - MŠ
13. Vyúčtování účelových příspěvků – MŠ a ZŠ na energie
14. Vyúčtování účelového příspěvku - MŠ Oblá
15. Vyúčtování účelového příspěvku - ZŠ Kamínky
16. Odpisové plány příspěvkových organizací MČ na rok 2025
17. Zpráva o vyúčtování neinvestičních dotací za rok 2024 - sport
18. Zpráva o vyúčtování neinvestičních dotací za rok 2024 - kultura, volný čas a sociální oblast
19. Zpráva o hospodaření MC Sedmikráska k 31. 12. 2024
20. Poskytnutí neinvestičních dotací v roce 2025 - kultura, volný čas a sociální oblast a rozpočtové
opatření
21. Poskytnutí neinvestičních dotací v roce 2025 - sport a rozpočtové opatření
22. Poskytnutí neinv. dotace - Lužánky SVČ
23. Poskytnutí neinv. dotace - MC Sedmikráska
24. Vyjádření k návrhu na dispozici s majetkem města Brna, část pozemku p.č. 971/1 k.ú. NL, ul.
Zoubkova
25. Žádost o vyjádření k nabytí pozemku p.č. 1222/5 k.ú.NL do vlastnictví a jeho budoucí správa
(mezi ulicemi Petra Křivky a Travní)
26. Žádost o svěření pozemku p.č. 527/1 k.ú. NL (ul. Rybnická)
27. Změna OZV č. 20/2020, o zákazu požívání alkoholických nápojů na veřejných prostranstvích
28. Parkovací dům
29. Bytový dům A1 KV2 - posouzení projektu a žádost o dotaci z SFPI
30. Podpis Memoranda o spoluporáci mezi MČ Brno - Nový Lískovec a MČ Košice - Sídlisko KVP
31. Kronika MČ
32. Zápisy z výborů
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33. Dotazy, podněty a připomínky

Diskuze zahájena v 17:03:56
V 17:04:07 přišel Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, přítomno 16 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(16) Ludmila Adlerová, Kateřina Andělová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Ing. Jana Drápalová, Ing. Dalibor
Hladík, Alois Jaša, MUDr. Marie Malachová, Bohuslava Musilová, Ing. Jiří Proch, Ing. Vladimíra Stuchlíková,
Tomáš Ulrich DiS., Kateřina Kolářová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Tomáš Brunclík, Mgr. Hana Pospíšilová,
Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek

Omluveni: (1) Bc. Josef Schmied
Nepřítomni: (2) Petr Oupor, Ing. Jan Privarčák

V 17:05:48 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno - Nový Lískovec schvaluje návrh programu jednání ze zveřejněné pozvánky
s těmito změnami:
- doplňuje se bod č. 34 - Žádost o svěření pozemku pod Památníkem Rudé armády a
kulturní památky zapsané v ÚSKP pod číslem 14815/7-287 MČ Brno-Nový Lískovec
- doplňuje se bod č. 35 - Rozpočtové opatření-odškodnění z FKŠ na odstranění havárie
tunelu v MŠ Oblá
Hlasování

pro:
(14) Alois Jaša, Ing. Jiří Proch, Kateřina Kolářová, Kateřina Andělová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Ing. Jana
Drápalová, Tomáš Brunclík, Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Dalibor Hladík, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Ludmila
Adlerová, Tomáš Ulrich DiS., Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Bohuslava Musilová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (2) Mgr. Ing. Lenka Brabcová, MUDr. Marie Malachová

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-12-2/25
zodpovídá:
termín: IHNED (9. 4. 2025)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:06:36
V 17:06:42 přišel Ing. Jan Privarčák, přítomno 17 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(17) Ludmila Adlerová, Kateřina Andělová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Ing. Jana Drápalová, Ing. Dalibor
Hladík, Alois Jaša, MUDr. Marie Malachová, Bohuslava Musilová, Ing. Jiří Proch, Ing. Vladimíra Stuchlíková,
Tomáš Ulrich DiS., Kateřina Kolářová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Tomáš Brunclík, Mgr. Hana Pospíšilová,
Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Ing. Jan Privarčák

Omluveni: (1) Bc. Josef Schmied
Nepřítomni: (1) Petr Oupor

3. Připomínky k zápisu 1/2025, kontrola úkolů (bod číslo 3)
Předkladatel: Ing. Jana Drápalová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:06:56 (zvuk. záznam 0:06:32 - 0:07:25)

Diskuze zahájena v 17:06:56

V 17:07:40 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno - Nový Lískovec nemá připomínky k zápisu 1/2025 a bere na vědomí, že uložené
úkoly byly splněny
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Hlasování

pro:
(17) Ing. Jiří Proch, Alois Jaša, Ing. Dalibor Hladík, Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Jana Drápalová, Tomáš
Brunclík, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Kateřina Andělová, Kateřina Kolářová, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek,
Bohuslava Musilová, MUDr. Marie Malachová, Ludmila Adlerová, Ing. Jan Privarčák, Ing. Vladimíra
Stuchlíková, Tomáš Ulrich DiS., Mgr. Ing. Lenka Brabcová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-13-2/25
zodpovídá:
termín: IHNED (9. 4. 2025)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:07:49

4. ZŠ Kamínky - Operační program OP JAK č.02_24_34 Šablony pro
MŠ a ZŠ II.-souhlas se zapojením a žádost o finanční spoluúčast
(bod číslo 4)
Předkladatel: Ing. Jana Drápalová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:07:58 (zvuk. záznam 0:07:34 - 0:10:15)

Diskuze zahájena v 17:07:58

K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Ing. Jana Drápalová
V 17:09:21 přišel Petr Oupor, přítomno 18 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(18) Ludmila Adlerová, Kateřina Andělová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Ing. Jana Drápalová, Ing. Dalibor
Hladík, Alois Jaša, MUDr. Marie Malachová, Bohuslava Musilová, Ing. Jiří Proch, Ing. Vladimíra Stuchlíková,
Tomáš Ulrich DiS., Kateřina Kolářová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Tomáš Brunclík, Mgr. Hana Pospíšilová,
Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Ing. Jan Privarčák, Petr Oupor

Omluveni: (1) Bc. Josef Schmied
Nepřítomni: (0)

V 17:10:26 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno – Nový Lískovec schvaluje ZŠ Kamínky 5% finanční spoluúčast MČ Brno – Nový
Lískovec na realizaci projektu OP_JAK_ č.02_24_34 Šablony pro MŠ a ZŠ , a to v celkové
výši 48.753, - Kč, dle rozpočtového opatření, které je přílohou usnesení.

Přílohy k usnesení:
příl. RO ZŠ Kamínky OP JAK..xls

Hlasování

pro:
(18) Ing. Jiří Proch, Ing. Dalibor Hladík, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, MUDr. Marie Malachová, Alois Jaša,
Kateřina Andělová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Kateřina Kolářová, Tomáš Brunclík, Petr Oupor, Mgr. Hana
Pospíšilová, Ludmila Adlerová, Ing. Jana Drápalová, Bohuslava Musilová, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Tomáš
Ulrich DiS., Ing. Jan Privarčák, Mgr.et Mgr. Michael Brázda

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-14-2/25
zodpovídá: Ing. Luciana Ptáčková
termín: 23. 4. 2025
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:10:39

5. MŠ Rybnická – Operační program OP JAK č. 02_24_34 Šablony
pro MŠ a ZŠ II. - žádost o finanční spoluúčast (bod číslo 5)
Předkladatel: Ing. Jana Drápalová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:10:44 (zvuk. záznam 0:10:20 - 0:11:14)

Diskuze zahájena v 17:10:44

V 17:11:30 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno Nový Lískovec schvaluje MŠ Rybnická 5% finanční spoluúčast MČ Brno – Nový
Lískovec na realizaci projektu OP_JAK_ č.02_24_34 Šablony pro MŠ a ZŠ , a to v celkové
výši 23 704, - Kč dle rozpočtového opatření, které je přílohou usnesení.

Přílohy k usnesení:
příl. RO MŠ Rybnická OP JAK.xls

Hlasování

pro:
(18) Ing. Jana Drápalová, Ing. Dalibor Hladík, Ing. Jiří Proch, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Ing. Ph.D. Jaroslav
Hradílek, Alois Jaša, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Kateřina Andělová, Mgr. Hana Pospíšilová, Mgr.et Mgr.
Michael Brázda, Ludmila Adlerová, Tomáš Brunclík, Kateřina Kolářová, Bohuslava Musilová, Tomáš Ulrich
DiS., Ing. Jan Privarčák, MUDr. Marie Malachová, Petr Oupor

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-15-2/25
zodpovídá: Ing. Luciana Ptáčková
termín: 23. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:11:38

6. Rozpočtové opatření-odškodnění z FKŠ na odstranění havárie
tunelu v MŠ Oblá (bod číslo 35)
Předkladatel: Ing. Jana Drápalová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:11:44 (zvuk. záznam 0:11:20 - 0:12:45)

Diskuze zahájena v 17:11:44

V 17:13:01 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno Nový Lískovec schvaluje rozpočtové opatření, kterým se do rozpočtu 2025
zapojuje odškodnění z FKŠ za havárii tunelu v MŠ Oblá ve výši 3 252 tis. Kč, které je
přílohou usnesení.

Přílohy k usnesení:
příl. RO FKŠ.xls

Hlasování

pro:
(18) Ing. Vladimíra Stuchlíková, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Mgr. Hana
Pospíšilová, Ing. Jiří Proch, Ing. Jana Drápalová, Kateřina Kolářová, Ing. Dalibor Hladík, MUDr. Marie
Malachová, Alois Jaša, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Tomáš Brunclík, Kateřina Andělová, Ludmila Adlerová, Ing.
Jan Privarčák, Bohuslava Musilová, Tomáš Ulrich DiS., Petr Oupor

proti (0)
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zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-16-2/25
zodpovídá: Mgr. Jindřiška Kamenská
termín: 23. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:13:09

7. Vyúčtování účelových příspěvků - ZŠ na svačiny (bod číslo 6)
Předkladatel: Ing. Jana Drápalová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:13:14 (zvuk. záznam 0:12:50 - 0:18:32)

Diskuze zahájena v 17:13:14

K tomuto bodu se vyjádřili: Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Ing. Jana Drápalová

V 17:18:33 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno-Nový Lískovec schvaluje Zprávu o vyúčtování účelových neinvestičních
příspěvků poskytnutých ZŠ Kamínky a ZŠ Svážná na svačiny za rok 2024, která je
přílohou usnesení.

Přílohy k usnesení:
Zpráva o vyúčt.úč.př. pro Z.pdf

Hlasování

pro:
(18) Ludmila Adlerová, Kateřina Andělová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Tomáš
Brunclík, Ing. Jana Drápalová, Ing. Dalibor Hladík, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Alois Jaša, Kateřina Kolářová,
MUDr. Marie Malachová, Bohuslava Musilová, Petr Oupor, Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Jan Privarčák, Ing. Jiří
Proch, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Tomáš Ulrich DiS.

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-17-2/25
zodpovídá: Ing. Luciana Ptáčková
termín: 23. 4. 2025

V 17:18:45 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno-Nový Lískovec schvaluje ponechání nedočerpaného účelového neinvestičního
příspěvku poskytnutého ZŠ na svačiny v roce 2024:
- u ZŠ Brno, Kamínky 5 ve výši 48.319,- Kč
- u ZŠ Brno, Svážná 9 ve výši 68.092,- Kč
na svačiny v roce 2025.

Hlasování

pro:
(18) Ludmila Adlerová, Kateřina Andělová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Tomáš
Brunclík, Ing. Jana Drápalová, Ing. Dalibor Hladík, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Alois Jaša, Kateřina Kolářová,
MUDr. Marie Malachová, Bohuslava Musilová, Petr Oupor, Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Jan Privarčák, Ing. Jiří
Proch, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Tomáš Ulrich DiS.

proti (0)
zdržel se: (0)
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nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-18-2/25
zodpovídá: Ing. Luciana Ptáčková
termín: 23. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:18:56

8. Vyúčtování účelových příspěvků - ZŠ na sportovní akce (bod
číslo 7)
Předkladatel: Ing. Jana Drápalová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:19:00 (zvuk. záznam 0:18:36 - 0:18:55)

Diskuze zahájena v 17:19:00

V 17:19:07 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno-Nový Lískovec schvaluje vyúčtování účelového neinvestičního příspěvku
poskytnutého ZŠ Kamínky a ZŠ Svážná v roce 2024 na pořádání sportovních akcí, které je
přílohou usnesení.

Přílohy k usnesení:
Zpráva -vyúčt.-Sport.akce Z.pdf

Hlasování

pro:
(18) Ludmila Adlerová, Kateřina Andělová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Tomáš
Brunclík, Ing. Jana Drápalová, Ing. Dalibor Hladík, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Alois Jaša, Kateřina Kolářová,
MUDr. Marie Malachová, Bohuslava Musilová, Petr Oupor, Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Jan Privarčák, Ing. Jiří
Proch, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Tomáš Ulrich DiS.

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-19-2/25
zodpovídá: Ing. Luciana Ptáčková
termín: 23. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:19:19

9. Vyúčtování účelových příspěvků - ZŠ Svážná (bod číslo 8)
Předkladatel: Ing. Jana Drápalová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:19:25 (zvuk. záznam 0:19:01 - 0:19:32)

Diskuze zahájena v 17:19:25

V 17:19:34 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno-Nový Lískovec schvaluje vyúčtování účelového neinvestičního příspěvku
poskytnutého ZŠ Svážná v roce 2024 na nábytkové vybavení do 3 kabinetů a kanceláře,
které je přílohou usnesení.

Přílohy k usnesení:
ZŠ Svážná -nábytk.vybavení .pdf
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Hlasování

pro:
(18) Ludmila Adlerová, Kateřina Andělová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Tomáš
Brunclík, Ing. Jana Drápalová, Ing. Dalibor Hladík, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Alois Jaša, Kateřina Kolářová,
MUDr. Marie Malachová, Bohuslava Musilová, Petr Oupor, Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Jan Privarčák, Ing. Jiří
Proch, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Tomáš Ulrich DiS.

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-20-2/25
zodpovídá: Ing. Luciana Ptáčková
termín: 23. 4. 2025

V 17:19:44 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno-Nový Lískovec schvaluje:
- vyúčtování účelového neinvestičního příspěvku poskytnutého ZŠ Svážná v roce 2024 na
opravy dešťových svodů,
- žádost o převod zbývajícího účelového příspěvku na opravy dešťových svodů ve výší
147.581,- Kč do roku 2025 za účelem opravy kanalizace ve sklepních prostorách školy,
které jsou přílohou usnesení.

Přílohy k usnesení:
ZŠ Svážná -oprava dešť.svod.pdf

Hlasování

pro:
(18) Ludmila Adlerová, Kateřina Andělová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Tomáš
Brunclík, Ing. Jana Drápalová, Ing. Dalibor Hladík, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Alois Jaša, Kateřina Kolářová,
MUDr. Marie Malachová, Bohuslava Musilová, Petr Oupor, Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Jan Privarčák, Ing. Jiří
Proch, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Tomáš Ulrich DiS.

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-21-2/25
zodpovídá: Ing. Luciana Ptáčková
termín: 23. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:19:56

10. Vyúčtování účelových příspěvků - na dokrytí mzdových nákladů
(bod číslo 9)
Předkladatel: Ing. Jana Drápalová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:20:00 (zvuk. záznam 0:19:36 - 0:20:08)

Diskuze zahájena v 17:20:00

V 17:20:07 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno-Nový Lískovec schvaluje Zprávu o vyúčtování účelových neinvestičních
příspěvků poskytnutých ZŠ Kamínky a MŠ Čtvrtě, Oblá a Rybnická na dokrytí mzdových
nákladů pro nepedagogické pracovníky v roce 2024, která je přílohou usnesení.

Přílohy k usnesení:
Zpráva o vyúčt.ÚP na dokryt.pdf
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Hlasování

pro:
(18) Ludmila Adlerová, Kateřina Andělová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Tomáš
Brunclík, Ing. Jana Drápalová, Ing. Dalibor Hladík, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Alois Jaša, Kateřina Kolářová,
MUDr. Marie Malachová, Bohuslava Musilová, Petr Oupor, Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Jan Privarčák, Ing. Jiří
Proch, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Tomáš Ulrich DiS.

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-22-2/25
zodpovídá: Ing. Luciana Ptáčková
termín: 23. 4. 2025

V 17:20:21 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno-Nový Lískovec schvaluje ponechání nedočerpaného účelového neinvestičního
příspěvku poskytnutého na dokrytí mzdových nákladů v roce 2024:
- u ZŠ Kamínky, Brno, ve výší 40.605.,82 Kč;
- u MŠ Čtvrtě, Brno, Čtvrtě 3 ve výši 165.854,41 Kč;
- u MŠ Oblá, Brno ve výší 53.439,01 Kč
- u MŠ Rybnická, Brno, ve výši 66.893,43 Kč;
k čerpání v roce 2025.

Hlasování

pro:
(18) Ludmila Adlerová, Kateřina Andělová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Tomáš
Brunclík, Ing. Jana Drápalová, Ing. Dalibor Hladík, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Alois Jaša, Kateřina Kolářová,
MUDr. Marie Malachová, Bohuslava Musilová, Petr Oupor, Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Jan Privarčák, Ing. Jiří
Proch, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Tomáš Ulrich DiS.

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-23-2/25
zodpovídá: Ing. Luciana Ptáčková
termín: 23. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:20:32

11. Vyúčtování účelového příspěvku - MŠ Čtvrtě (bod číslo 10)
Předkladatel: Ing. Jana Drápalová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:20:37 (zvuk. záznam 0:20:13 - 0:20:38)

Diskuze zahájena v 17:20:37

V 17:20:44 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno-Nový Lískovec schvaluje vyúčtování účelového neinvestičního příspěvku
poskytnutého MŠ Čtvrtě na výmalbu prostor MŠ v roce 2024, které je přílohou usnesení.

Přílohy k usnesení:
MŠ Čtvrtě -vyúčtování -výma.pdf

Hlasování
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pro:
(18) Ludmila Adlerová, Kateřina Andělová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Tomáš
Brunclík, Ing. Jana Drápalová, Ing. Dalibor Hladík, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Alois Jaša, Kateřina Kolářová,
MUDr. Marie Malachová, Bohuslava Musilová, Petr Oupor, Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Jan Privarčák, Ing. Jiří
Proch, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Tomáš Ulrich DiS.

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-24-2/25
zodpovídá: Ing. Luciana Ptáčková
termín: 23. 4. 2025

V 17:20:54 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno-Nový Lískovec schvaluje žádost o převod nedočerpaných finančních prostředků
z účelového příspěvku na výmalbu prostor MŠ z roku 2024 ve výši 4.505,52 Kč do
neinvestiční účelově neurčené dotace na provoz MŠ v roce 2025, které je přílohou
usnesení.

Přílohy k usnesení:
MŠ Čtvrtě -žádost o převod .pdf

Hlasování

pro:
(18) Ludmila Adlerová, Kateřina Andělová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Tomáš
Brunclík, Ing. Jana Drápalová, Ing. Dalibor Hladík, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Alois Jaša, Kateřina Kolářová,
MUDr. Marie Malachová, Bohuslava Musilová, Petr Oupor, Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Jan Privarčák, Ing. Jiří
Proch, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Tomáš Ulrich DiS.

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-25-2/25
zodpovídá: Ing. Luciana Ptáčková
termín: 23. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:21:02

12. Vyúčtování účelových příspěvků na mimoškolní aktivity MŠ
(bod číslo 11)
Předkladatel: Ing. Jana Drápalová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:21:07 (zvuk. záznam 0:20:43 - 0:20:59)

Diskuze zahájena v 17:21:07

V 17:21:14 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno-Nový Lískovec schvaluje zprávu o vyúčtování účelových neinvestičních
příspěvků na mimoškolní aktivity poskytnutých MŠ Čtvrtě, MŠ Oblá, MŠ Rybnická za rok
2024, která je přílohou usnesení.

Přílohy k usnesení:
Zpráva o vyúčt.ÚP-mimošk.ak.pdf

Hlasování
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pro:
(18) Ludmila Adlerová, Kateřina Andělová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Tomáš
Brunclík, Ing. Jana Drápalová, Ing. Dalibor Hladík, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Alois Jaša, Kateřina Kolářová,
MUDr. Marie Malachová, Bohuslava Musilová, Petr Oupor, Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Jan Privarčák, Ing. Jiří
Proch, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Tomáš Ulrich DiS.

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-26-2/25
zodpovídá: Ing. Luciana Ptáčková
termín: 23. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:21:23

13. Vyúčtování účelových příspěvků na pořádání karnevalu - MŠ
(bod číslo 12)
Předkladatel: Ing. Jana Drápalová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:21:27 (zvuk. záznam 0:21:03 - 0:21:17)

Diskuze zahájena v 17:21:27

V 17:21:35 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno-Nový Lískovec schvaluje zprávu o vyúčtování účelových neinvestičních
příspěvků na pořádání karnevalu poskytnutých MŠ Čtvrtě, MŠ Oblá a MŠ Rybnická za rok
2024, která je přílohou usnesení.

Přílohy k usnesení:
Zpráva o vyúčt.ÚP-karneval .pdf

Hlasování

pro:
(18) Ludmila Adlerová, Kateřina Andělová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Tomáš
Brunclík, Ing. Jana Drápalová, Ing. Dalibor Hladík, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Alois Jaša, Kateřina Kolářová,
MUDr. Marie Malachová, Bohuslava Musilová, Petr Oupor, Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Jan Privarčák, Ing. Jiří
Proch, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Tomáš Ulrich DiS.

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-27-2/25
zodpovídá: Ing. Luciana Ptáčková
termín: 23. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:21:41

14. Vyúčtování účelových příspěvků – MŠ a ZŠ na energie (bod
číslo 13)
Předkladatel: Ing. Jana Drápalová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:21:45 (zvuk. záznam 0:21:21 - 0:22:45)

Diskuze zahájena v 17:21:45

V 17:21:56 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:
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ZMČ Brno-Nový Lískovec schvaluje zprávu o vyúčtování účelových neinvestičních
příspěvků poskytnutých příspěvkovým organizacím v roce 2024 na energie, která je
přílohou usnesení.

Přílohy k usnesení:
Zpráva o vyúčt.ÚP -energie-.pdf

Hlasování

pro:
(18) Ludmila Adlerová, Kateřina Andělová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Tomáš
Brunclík, Ing. Jana Drápalová, Ing. Dalibor Hladík, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Alois Jaša, Kateřina Kolářová,
MUDr. Marie Malachová, Bohuslava Musilová, Petr Oupor, Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Jan Privarčák, Ing. Jiří
Proch, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Tomáš Ulrich DiS.

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-28-2/25
zodpovídá: Ing. Luciana Ptáčková
termín: 23. 4. 2025

V 17:22:09 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno-Nový Lískovec schvaluje na základě přiložené žádosti ponechání
nevyčerpaného účelového neinvestičního příspěvku na energie z roku 2024 u MŠ Čtvrtě
ve výši 37.752,27,- Kč k čerpání v roce 2025 na:
- zajištění opravy konvektomatu,
- pořízení nové lednice,
- gastro vybavení pro potřeby školní jídelny.

Přílohy k usnesení:
MŠ Čtvrtě -žádost energie.p.pdf

Hlasování

pro:
(18) Ludmila Adlerová, Kateřina Andělová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Tomáš
Brunclík, Ing. Jana Drápalová, Ing. Dalibor Hladík, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Alois Jaša, Kateřina Kolářová,
MUDr. Marie Malachová, Bohuslava Musilová, Petr Oupor, Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Jan Privarčák, Ing. Jiří
Proch, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Tomáš Ulrich DiS.

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-29-2/25
zodpovídá: Ing. Luciana Ptáčková
termín: 23. 4. 2025

V 17:22:20 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "C" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno-Nový Lískovec schvaluje na základě přiložené žádosti ponechání
nevyčerpaného účelového neinvestičního příspěvku na energie z roku 2024 u MŠ Oblá ve
výši 205.571,48 Kč k čerpáni v roce 2025 na opravu schodů mezi budovami MŠ.

Přílohy k usnesení:
MŠ Oblá -žádost energie.pdf.pdf
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Hlasování

pro:
(18) Ludmila Adlerová, Kateřina Andělová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Tomáš
Brunclík, Ing. Jana Drápalová, Ing. Dalibor Hladík, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Alois Jaša, Kateřina Kolářová,
MUDr. Marie Malachová, Bohuslava Musilová, Petr Oupor, Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Jan Privarčák, Ing. Jiří
Proch, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Tomáš Ulrich DiS.

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-30-2/25
zodpovídá: Ing. Luciana Ptáčková
termín: 23. 4. 2025

V 17:22:31 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "D" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno-Nový Lískovec schvaluje na základě přiložené žádosti ponechání
nevyčerpaného účelového neinvestičního příspěvku na energie z roku 2024 u MŠ
Rybnická ve výši 55.130,91 Kč k čerpání v roce 2025 na:
- sanaci vlhkého zdiva v prostorách školní výdejny, vestibulu a šatny,
- výměna nefunkčního hlavního uzávěru vody na pracovišti Rybnická.

Přílohy k usnesení:
MŠ Rybnická -žádost energie.pdf

Hlasování

pro:
(18) Ludmila Adlerová, Kateřina Andělová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Tomáš
Brunclík, Ing. Jana Drápalová, Ing. Dalibor Hladík, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Alois Jaša, Kateřina Kolářová,
MUDr. Marie Malachová, Bohuslava Musilová, Petr Oupor, Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Jan Privarčák, Ing. Jiří
Proch, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Tomáš Ulrich DiS.

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-31-2/25
zodpovídá: Ing. Luciana Ptáčková
termín: 23. 4. 2025

V 17:22:43 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "E" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno-Nový Lískovec schvaluje na základě přiložené žádosti ponechání
nevyčerpaného účelového neinvestičního příspěvku na energie z roku 2024 u ZŠ Kamínky
ve výši 742.996,19 Kč k čerpání v roce 2025 na:
- dotykové obrazovky – interaktivní panely do tříd jako o modernizaci a zefektivnění
výuky,
- počítačové sestavy (počítač, monitor, klávesnice, myš) do počítačové učebny pro výuku
žáků,
- nábytkové vybavení do tříd.

Přílohy k usnesení:
ZŠ Kamínky -žádost energie..pdf
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Hlasování

pro:
(18) Ludmila Adlerová, Kateřina Andělová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Tomáš
Brunclík, Ing. Jana Drápalová, Ing. Dalibor Hladík, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Alois Jaša, Kateřina Kolářová,
MUDr. Marie Malachová, Bohuslava Musilová, Petr Oupor, Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Jan Privarčák, Ing. Jiří
Proch, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Tomáš Ulrich DiS.

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-32-2/25
zodpovídá: Ing. Luciana Ptáčková
termín: 23. 4. 2025

V 17:22:57 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "F" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno-Nový Lískovec schvaluje na základě přiložené žádosti ponechání
nevyčerpaného účelového neinvestičního příspěvku na energie z roku 2024 u ZŠ Svážná
ve výši 2.257.889,80 Kč k čerpání v roce 2025 na investiční záměr - vybudovaní venkovní
učebny Archimedes.

Přílohy k usnesení:
ZŠ Svážná -žádost energie.p.pdf

Hlasování

pro:
(18) Ludmila Adlerová, Kateřina Andělová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Tomáš
Brunclík, Ing. Jana Drápalová, Ing. Dalibor Hladík, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Alois Jaša, Kateřina Kolářová,
MUDr. Marie Malachová, Bohuslava Musilová, Petr Oupor, Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Jan Privarčák, Ing. Jiří
Proch, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Tomáš Ulrich DiS.

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-33-2/25
zodpovídá: Ing. Luciana Ptáčková
termín: 23. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:23:09

15. Vyúčtování účelového příspěvku - MŠ Oblá (bod číslo 14)
Předkladatel: Ing. Jana Drápalová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:23:17 (zvuk. záznam 0:22:53 - 0:23:09)

Diskuze zahájena v 17:23:17

V 17:23:25 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno-Nový Lískovec schvaluje zprávu o vyúčtování účelového neinvestičního
příspěvku na opravy v MŠ Oblá v roce 2024, které je přílohou usnesení.

Přílohy k usnesení:
Zpráva o vyúčt.-MŠ Oblá-opr.pdf

Hlasování
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pro:
(18) Ludmila Adlerová, Kateřina Andělová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Tomáš
Brunclík, Ing. Jana Drápalová, Ing. Dalibor Hladík, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Alois Jaša, Kateřina Kolářová,
MUDr. Marie Malachová, Bohuslava Musilová, Petr Oupor, Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Jan Privarčák, Ing. Jiří
Proch, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Tomáš Ulrich DiS.

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-34-2/25
zodpovídá: Ing. Luciana Ptáčková
termín: 23. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:23:33

16. Vyúčtování účelového příspěvku - ZŠ Kamínky (bod číslo 15)
Předkladatel: Ing. Jana Drápalová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:23:37 (zvuk. záznam 0:23:13 - 0:23:30)

Diskuze zahájena v 17:23:37

V 17:23:45 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno-Nový Lískovec schvaluje vyúčtování účelového investičního příspěvku ZŠ
Kamínky za rok 2024 na kamerový systém, tabulové sestavy do tříd, dataprojektory do
tříd a server, dveře do kmenových tříd, které je přílohou usnesení.

Přílohy k usnesení:
Vyúčt.ZŠ Kamínky-kamer.syst.pdf

Hlasování

pro:
(18) Ludmila Adlerová, Kateřina Andělová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Tomáš
Brunclík, Ing. Jana Drápalová, Ing. Dalibor Hladík, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Alois Jaša, Kateřina Kolářová,
MUDr. Marie Malachová, Bohuslava Musilová, Petr Oupor, Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Jan Privarčák, Ing. Jiří
Proch, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Tomáš Ulrich DiS.

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-35-2/25
zodpovídá: Ing. Luciana Ptáčková
termín: 23. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:23:54

17. Odpisové plány příspěvkových organizací MČ na rok 2025 (bod
číslo 16)
Předkladatel: Ing. Jana Drápalová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:23:58 (zvuk. záznam 0:23:34 - 0:24:07)

Diskuze zahájena v 17:23:58

V 17:24:25 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno-Nový Lískovec schvaluje odpisové plány příspěvkových organizací na rok 2025,
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které jsou přílohou usnesení.
Přílohy k usnesení:
Odpisové plány 2025.pdf

Hlasování

pro:
(18) Ing. Jiří Proch, Ludmila Adlerová, MUDr. Marie Malachová, Ing. Jana Drápalová, Petr Oupor, Alois Jaša,
Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Tomáš Brunclík, Ing. Dalibor Hladík, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Kateřina
Kolářová, Tomáš Ulrich DiS., Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Kateřina Andělová, Bohuslava
Musilová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Ing. Jan Privarčák

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-36-2/25
zodpovídá: Ing. Luciana Ptáčková
termín: 23. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:24:31

18. Zpráva o vyúčtování neinvestičních dotací za rok 2024 - sport
(bod číslo 17)
Předkladatel: Ing. Jana Drápalová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:24:35 (zvuk. záznam 0:24:11 - 0:24:43)

Diskuze zahájena v 17:24:35

V 17:25:01 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno Nový Lískovec bere na vědomí Zprávu o vyúčtování neinvestičních dotací
poskytnutých z rozpočtu MČ v roce 2024 v oblasti sportu, která je přílohou usnesení.

Přílohy k usnesení:
příl. Vyúčt. poskytn.příspě.xls

Hlasování

pro:
(18) Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Jiří Proch, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Petr Oupor, Kateřina Andělová,
MUDr. Marie Malachová, Alois Jaša, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Ludmila Adlerová, Ing. Dalibor Hladík, Ing.
Jana Drápalová, Ing. Jan Privarčák, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Bohuslava Musilová, Tomáš Ulrich DiS., Tomáš
Brunclík, Kateřina Kolářová, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-37-2/25
zodpovídá: Mgr. Jindřiška Kamenská
termín: 23. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:25:07

19. Zpráva o vyúčtování neinvestičních dotací za rok 2024 -
kultura, volný čas a sociální oblast (bod číslo 18)
Předkladatel: Ing. Jana Drápalová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:25:11 (zvuk. záznam 0:24:47 - 0:25:12)
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Diskuze zahájena v 17:25:11

V 17:25:29 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno Nový Lískovec schvaluje Zprávu o vyúčtování neinvestičních dotací
poskytnutých v roce 2024 neziskovým organizacím v oblasti kultury, oblasti sociální a
volnočasových aktivit dětí a mládeže, která je přílohou usnesení.

Přílohy k usnesení:
Vyúčtování dotací kultura, .pdf

Hlasování

pro:
(18) Ing. Jan Privarčák, Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Jiří Proch, Ing. Dalibor Hladík, MUDr. Marie Malachová,
Ing. Jana Drápalová, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Alois Jaša, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Mgr.et Mgr. Michael
Brázda, Petr Oupor, Tomáš Ulrich DiS., Kateřina Kolářová, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Ludmila Adlerová,
Kateřina Andělová, Tomáš Brunclík, Bohuslava Musilová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-38-2/25
zodpovídá: Ing. Luciana Ptáčková
termín: 23. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:25:36

20. Zpráva o hospodaření MC Sedmikráska k 31. 12. 2024 (bod
číslo 19)
Předkladatel: Ing. Jana Drápalová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:25:39 (zvuk. záznam 0:25:15 - 0:25:51)

Diskuze zahájena v 17:25:40

V 17:26:08 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno Nový Lískovec bere na vědomí Zprávu o hospodaření MC Sedmikráska k 31. 12.
2024, která je přílohou usnesení.

Přílohy k usnesení:
MC Sedmikráska-Zpráva, Výsl.pdf

Hlasování

pro:
(18) MUDr. Marie Malachová, Ing. Jiří Proch, Ing. Dalibor Hladík, Alois Jaša, Petr Oupor, Kateřina Andělová,
Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Mgr. Hana Pospíšilová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Tomáš Brunclík, Ing.
Vladimíra Stuchlíková, Ing. Jana Drápalová, Bohuslava Musilová, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Kateřina
Kolářová, Ludmila Adlerová, Tomáš Ulrich DiS., Ing. Jan Privarčák

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-39-2/25
zodpovídá: Ing. Luciana Ptáčková
termín: 23. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:26:15
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21. Poskytnutí neinvestičních dotací v roce 2025 - kultura, volný
čas a sociální oblast a rozpočtové opatření (bod číslo 20)
Předkladatel: Ing. Jana Drápalová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:26:18 (zvuk. záznam 0:25:54 - 0:37:13)

Diskuze zahájena v 17:26:18

K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. Dalibor Hladík, Ing. Jiří Proch, Ing. Jan Privarčák, Tomáš Ulrich
DiS., Ing. Jana Drápalová, Petr Oupor, J. Kamenská, Mgr. Hana Pospíšilová

V 17:35:04 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PA1" (navrhovatel: "D. Hladík") v
tomto znění:

ZMČ Brno-Nový Lískovec schvaluje poskytnutí neinvestičních dotací v oblasti kultury,
oblasti sociální a volnočasových aktivit dětí a mládeže z rozpočtu MČ Brno-Nový Lískovec
pro žadatele, kteří splnili podmínky pro přiznání dotací v celkové výši 320 tis. Kč, dle
Seznamu žadatelů, podle návrhu finančního výboru který je přílohou usnesení.

Přílohy k usnesení:
příl. - Seznam žadatelů, Úč.xls

Hlasování

pro:
(17) Ing. Dalibor Hladík, MUDr. Marie Malachová, Ing. Jiří Proch, Kateřina Andělová, Tomáš Ulrich DiS.,
Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Kateřina Kolářová, Ing. Jana Drápalová, Alois Jaša, Ing. Jan Privarčák, Ludmila
Adlerová, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Petr Oupor, Bohuslava Musilová, Mgr. Hana Pospíšilová, Tomáš
Brunclík, Mgr. Ing. Lenka Brabcová

proti (0)
zdržel se: (1) Ing. Vladimíra Stuchlíková
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-40-2/25
zodpovídá: Ing. Luciana Ptáčková
termín: 23. 4. 2025

V 17:35:59 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno-Nový Lískovec schvaluje Účel projektu, který je přílohou usnesení.
Hlasování

pro:
(18) Ing. Jan Privarčák, Ing. Jana Drápalová, MUDr. Marie Malachová, Ing. Jiří Proch, Kateřina Kolářová, Petr
Oupor, Mgr. Hana Pospíšilová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Kateřina Andělová,
Ludmila Adlerová, Tomáš Ulrich DiS., Ing. Dalibor Hladík, Tomáš Brunclík, Alois Jaša, Ing. Ph.D. Jaroslav
Hradílek, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Bohuslava Musilová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-41-2/25
zodpovídá: Ing. Luciana Ptáčková
termín: 23. 4. 2025

V 17:36:19 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "C" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno-Nový Lískovec schvaluje vzorovou smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z
rozpočtu MČ Brno-Nový Lískovec, která je přílohou usnesení.

Přílohy k usnesení:



19 / 32

příl. vzor.SML kultura, soc.doc

Hlasování

pro:
(18) Ing. Jana Drápalová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Ing. Jiří Proch, Ing. Dalibor Hladík, MUDr. Marie
Malachová, Mgr. Hana Pospíšilová, Petr Oupor, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Tomáš Brunclík, Ing. Vladimíra
Stuchlíková, Ing. Jan Privarčák, Ludmila Adlerová, Alois Jaša, Bohuslava Musilová, Tomáš Ulrich DiS., Kateřina
Andělová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Kateřina Kolářová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-42-2/25
zodpovídá: Ing. Luciana Ptáčková
termín: 23. 4. 2025

V 17:36:50 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "D" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno-Nový Lískovec schvaluje smlouvu o poskytnutí individuální neinvestiční dotace
z rozpočtu MČ Brno-Nový Lískovec Bezpečnostně právní akademii Brno, s.r.o., která je
přílohou usnesení.

Přílohy k usnesení:
příl. SML - BPA -individuál.doc

Hlasování

pro:
(18) Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Jan Privarčák, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Ing. Dalibor Hladík, Ing. Jiří
Proch, Ing. Jana Drápalová, Kateřina Andělová, Kateřina Kolářová, MUDr. Marie Malachová, Bohuslava
Musilová, Tomáš Brunclík, Alois Jaša, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Ing. Vladimíra
Stuchlíková, Ludmila Adlerová, Tomáš Ulrich DiS., Petr Oupor

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-43-2/25
zodpovídá: Ing. Luciana Ptáčková
termín: 23. 4. 2025

V 17:37:23 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PE1" (navrhovatel: "D. Hladík") v
tomto znění:

ZMČ Brno-Nový Lískovec schvaluje rozpočtové opatření za účelem poskytnutí
neinvestičních dotací v oblasti kultury, oblasti sociální a volnočasových aktivit dětí a
mládeže ve výši 320 tis. Kč, které je přílohou usnesení.

Přílohy k usnesení:
příl. RO 04 dotace ostatní-.xls

Hlasování

pro:
(17) Petr Oupor, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Mgr. Hana Pospíšilová, Kateřina Kolářová, Tomáš Brunclík,
Mgr. Ing. Lenka Brabcová, MUDr. Marie Malachová, Ing. Jana Drápalová, Ing. Jiří Proch, Tomáš Ulrich DiS.,
Kateřina Andělová, Ing. Dalibor Hladík, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Bohuslava Musilová, Ludmila Adlerová,
Alois Jaša, Ing. Jan Privarčák

proti (0)
zdržel se: (1) Ing. Vladimíra Stuchlíková
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-44-2/25
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zodpovídá: Ing. Luciana Ptáčková
termín: 23. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:37:37

22. Poskytnutí neinvestičních dotací v roce 2025 - sport a
rozpočtové opatření (bod číslo 21)
Předkladatel: Ing. Jana Drápalová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:37:42 (zvuk. záznam 0:37:18 - 0:40:15)

Diskuze zahájena v 17:37:42

V 17:39:30 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno Nový Lískovec schvaluje poskytnutí neinvestičních dotací v oblasti sportu a
tělovýchovy z rozpočtu MČ Brno Nový Lískovec pro žadatele, kteří splnili podmínky pro
přiznání dotací v celkové výši 600 tis. Kč dle seznamu, který je přílohou usnesení.

Přílohy k usnesení:
21 příl. Seznam žadatelů 20.xls

Hlasování

pro:
(18) Ing. Jiří Proch, Kateřina Andělová, Ludmila Adlerová, MUDr. Marie Malachová, Ing. Jana Drápalová, Ing.
Jan Privarčák, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Tomáš Brunclík, Alois Jaša, Ing. Dalibor Hladík, Mgr.et Mgr. Michael
Brázda, Bohuslava Musilová, Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Kateřina Kolářová, Ing. Ph.D.
Jaroslav Hradílek, Tomáš Ulrich DiS., Petr Oupor

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-45-2/25
zodpovídá: Mgr. Jindřiška Kamenská
termín: 23. 4. 2025

V 17:39:56 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno Nový Lískovec schvaluje účel projektu, který je přílohou usnesení.
Přílohy k usnesení:
příl. účel projektu 2025-sp.xls

Hlasování

pro:
(18) Ing. Jana Drápalová, MUDr. Marie Malachová, Alois Jaša, Petr Oupor, Ing. Jan Privarčák, Bohuslava
Musilová, Kateřina Kolářová, Tomáš Brunclík, Tomáš Ulrich DiS., Ing. Jiří Proch, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek,
Kateřina Andělová, Ludmila Adlerová, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Mgr.et Mgr.
Michael Brázda, Ing. Dalibor Hladík, Mgr. Hana Pospíšilová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-46-2/25
zodpovídá: Mgr. Jindřiška Kamenská
termín: 23. 4. 2025

V 17:40:14 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "C" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
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tomto znění:

ZMČ Brno Nový Lískovec schvaluje vzorovou smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z
rozpočtu MČ Brno Nový Lískovec v oblasti sportu, která je přílohou usnesení.

Přílohy k usnesení:
příl. vzorová smlouva sport.doc

Hlasování

pro:
(18) Petr Oupor, Ing. Jana Drápalová, Ing. Jan Privarčák, MUDr. Marie Malachová, Alois Jaša, Ludmila
Adlerová, Ing. Jiří Proch, Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Dalibor Hladík, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Bohuslava
Musilová, Kateřina Kolářová, Tomáš Brunclík, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek,
Kateřina Andělová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Tomáš Ulrich DiS.

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-47-2/25
zodpovídá: Mgr. Jindřiška Kamenská
termín: 23. 4. 2025

V 17:40:31 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "D" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno Nový Lískovec schvaluje rozpočtové opatření za účelem poskytnutí
neinvestičních dotací v oblasti sportu ve výši 600 tis. Kč, které je přílohou usnesení.

Přílohy k usnesení:
příl. RO 03 dotace sport.xls

Hlasování

pro:
(18) Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Jan Privarčák, Ing. Jana Drápalová, Tomáš Brunclík, Ing. Dalibor Hladík,
Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Kateřina Andělová, Alois Jaša, Petr Oupor, Ing. Vladimíra Stuchlíková, MUDr.
Marie Malachová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Bohuslava Musilová, Ing. Jiří Proch, Ludmila Adlerová, Kateřina
Kolářová, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Tomáš Ulrich DiS.

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-48-2/25
zodpovídá: Mgr. Jindřiška Kamenská
termín: 23. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:40:39

23. Poskytnutí neinv. dotace - Lužánky SVČ (bod číslo 22)
Předkladatel: Ing. Jana Drápalová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:40:43 (zvuk. záznam 0:40:19 - 0:40:49)

Diskuze zahájena v 17:40:43

V 17:41:06 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno-Nový Lískovec schvaluje:
poskytnutí neinvestiční dotace v oblasti kultury, oblasti sociální a volnočasových aktivit
dětí a mládeže z rozpočtu MČ Brno-Nový Lískovec pro Lužánky, středisko volného času
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Brno, příspěvková organizace, které splnilo podmínky pro přiznání dotace v celkové výši
50 tis. Kč,
Smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Brno-Nový Lískovec - Lužánky,
středisko volného času Brno, příspěvková organizace, která je přílohou usnesení.

Přílohy k usnesení:
Příl. SML - Lužánky, SVČ.do.doc

Hlasování

pro:
(18) Tomáš Ulrich DiS., Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Jana Drápalová, Ing. Jan Privarčák, Mgr. Ing. Lenka
Brabcová, Kateřina Andělová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Petr Oupor, MUDr. Marie Malachová, Ing. Dalibor
Hladík, Alois Jaša, Kateřina Kolářová, Ludmila Adlerová, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Ing. Vladimíra
Stuchlíková, Ing. Jiří Proch, Tomáš Brunclík, Bohuslava Musilová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-49-2/25
zodpovídá: Ing. Luciana Ptáčková
termín: 23. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:41:13

24. Poskytnutí neinv. dotace - MC Sedmikráska (bod číslo 23)
Předkladatel: Ing. Jana Drápalová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:41:17 (zvuk. záznam 0:40:53 - 0:41:17)

Diskuze zahájena v 17:41:17

V 17:41:33 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno-Nový Lískovec schvaluje:
poskytnutí neinvestiční dotace v oblasti kultury, oblasti sociální a volnočasových aktivit
dětí a mládeže z rozpočtu MČ Brno-Nový Lískovec pro MC Sedmikráska, která splnila
podmínky pro přiznání dotace v celkové výši 150 tis. Kč,
Smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Brno-Nový Lískovec - MC
Sedmikráska, která je přílohou usnesení.

Přílohy k usnesení:
Příl. SML - MC Sedmikráska..doc

Hlasování

pro:
(18) Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Mgr. Hana Pospíšilová, Tomáš Brunclík, Ing. Jan Privarčák, Ing. Jana
Drápalová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Ing. Jiří Proch, Alois Jaša, Tomáš Ulrich DiS., Ing. Vladimíra
Stuchlíková, MUDr. Marie Malachová, Kateřina Andělová, Ing. Dalibor Hladík, Bohuslava Musilová, Kateřina
Kolářová, Ludmila Adlerová, Petr Oupor, Mgr. Ing. Lenka Brabcová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-50-2/25
zodpovídá: Ing. Luciana Ptáčková
termín: 23. 4. 2025
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:41:41

25. Vyjádření k návrhu na dispozici s majetkem města Brna, část
pozemku p.č. 971/1 k.ú. NL, ul. Zoubkova (bod číslo 24)
Předkladatel: Ing. Jana Drápalová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:41:45 (zvuk. záznam 0:41:21 - 0:42:08)

Diskuze zahájena v 17:41:45

V 17:42:24 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno-Nový Lískovec nesouhlasí s prodejem části pozemku p.č. 971/1 k.ú. Nový
Lískovec o výměře 146 m2 paní ██████████████ podle vyznačení v mapě, která je
přílohou usnesení.

Přílohy k usnesení:
mapa cast p.č. 971-1 k.ú. N.pdf

Hlasování

pro:
(18) Tomáš Ulrich DiS., Ing. Jan Privarčák, Alois Jaša, Ing. Jiří Proch, Mgr. Hana Pospíšilová, Ludmila
Adlerová, Petr Oupor, Bohuslava Musilová, Ing. Jana Drápalová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, MUDr. Marie
Malachová, Kateřina Andělová, Tomáš Brunclík, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Kateřina Kolářová, Ing. Dalibor
Hladík, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Ing. Vladimíra Stuchlíková

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-51-2/25
zodpovídá: Petra Dočkalová, DiS.
termín: 23. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:42:32

26. Žádost o vyjádření k nabytí pozemku p.č. 1222/5 k.ú.NL do
vlastnictví a jeho budoucí správa (mezi ulicemi Petra Křivky a
Travní) (bod číslo 25)
Předkladatel: Ludmila Adlerová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:42:36 (zvuk. záznam 0:42:12 - 0:43:10)

Diskuze zahájena v 17:42:36

V 17:43:24 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ludmila Adlerová") v
tomto znění:

ZMČ Brno-Nový Lískovec
- doporučuje ZMB nákup pozemku p.č. 1222/5 k.ú. Nový Lískovec z úrovně SMB,
- žádá o svěření pozemku p.č. 1222/5 k.ú. Nový Lískovec, do správy MČ Brno-Nový
Lískovec, v případě nabytí pozemku p.č. 1222/5 k.ú. Nový Lískovec do vlastnictví města
Brna.
Hlasování

pro:
(18) Petr Oupor, Alois Jaša, Ing. Jiří Proch, Ing. Jana Drápalová, Tomáš Brunclík, Kateřina Andělová, Ludmila
Adlerová, MUDr. Marie Malachová, Ing. Dalibor Hladík, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Tomáš Ulrich DiS.,
Kateřina Kolářová, Mgr. Hana Pospíšilová, Bohuslava Musilová, Ing. Jan Privarčák, Mgr.et Mgr. Michael
Brázda, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Ing. Vladimíra Stuchlíková



24 / 32

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-52-2/25
zodpovídá: Petra Dočkalová, DiS.
termín: 23. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:43:34

27. Žádost o svěření pozemku p.č. 527/1 k.ú. NL (ul. Rybnická)
(bod číslo 26)
Předkladatel: Ing. Jana Drápalová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:43:37 (zvuk. záznam 0:43:13 - 0:43:45)

Diskuze zahájena v 17:43:37

V 17:44:00 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno-Nový Lískovec žádá o svěření pozemku p.č. 527/1 k.ú. Nový Lískovec, a předání
do správy MČ Brno-Nový Lískovec.
Hlasování

pro:
(18) Kateřina Kolářová, Ing. Dalibor Hladík, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Petr Oupor, Ludmila Adlerová, Ing.
Jana Drápalová, Kateřina Andělová, Tomáš Ulrich DiS., MUDr. Marie Malachová, Alois Jaša, Bohuslava
Musilová, Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Tomáš Brunclík,
Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Ing. Jiří Proch, Ing. Jan Privarčák

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-53-2/25
zodpovídá: Petra Dočkalová, DiS.
termín: 23. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:44:09

28. Změna OZV č. 20/2020, o zákazu požívání alkoholických nápojů
na veřejných prostranstvích (bod číslo 27)
Předkladatel: Ing. Jana Drápalová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:44:12 (zvuk. záznam 0:43:48 - 1:04:52)

Diskuze zahájena v 17:44:12

K tomuto bodu se vyjádřili: Petr Oupor, Ing. Jana Drápalová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Ing. Jiří
Proch, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Ing. Jan Privarčák

V 18:05:08 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno - Nový Lískovec doporučuje ZMB ponechat přílohu OZV 20/2020 beze změn.
Přílohy k usnesení:
Navrh_OZV_alkohol_2025_pril.pdf | Pruvodni_dopis_novela_OZV_a.pdf |
Navrh_OZV_alkohol_2025.pdf | 20_2020_-_OVV.pdf
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Hlasování

pro:
(18) Ing. Jiří Proch, Tomáš Ulrich DiS., Ing. Jana Drápalová, Kateřina Kolářová, Petr Oupor, Kateřina Andělová,
Mgr. Hana Pospíšilová, Ludmila Adlerová, MUDr. Marie Malachová, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Mgr. Ing.
Lenka Brabcová, Bohuslava Musilová, Alois Jaša, Tomáš Brunclík, Ing. Dalibor Hladík, Ing. Ph.D. Jaroslav
Hradílek, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Ing. Jan Privarčák

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-54-2/25
zodpovídá: Mgr. Daniel Valenta, LL.M.
termín: 11. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:05:16

29. Parkovací dům (bod číslo 28)
Předkladatel: Mgr.et Mgr. Michael Brázda
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:05:20 (zvuk. záznam 1:04:56 - 1:12:31)

Diskuze zahájena v 18:05:20

K tomuto bodu se vyjádřili: Petr Oupor, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Ing. Jana Drápalová

V 18:12:08 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Michael Brázda") v
tomto znění:

ZMČ Brno - Nový Lískovec bere na vědomí aktuální stav projektu „Parkovací dům Nový
Lískovec" uvedený v důvodové zprávě.
Hlasování

pro:
(18) Ing. Jiří Proch, Ing. Jana Drápalová, Petr Oupor, Ing. Dalibor Hladík, Kateřina Andělová, Mgr. Hana
Pospíšilová, MUDr. Marie Malachová, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Ludmila Adlerová, Ing. Jan Privarčák, Alois
Jaša, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Bohuslava Musilová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Kateřina Kolářová, Ing.
Ph.D. Jaroslav Hradílek, Tomáš Brunclík, Tomáš Ulrich DiS.

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-55-2/25
zodpovídá: Ing. Petr Kučeřík
termín: 23. 4. 2025

V 18:12:28 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Michael Brázda") v
tomto znění:

ZMČ Brno - Nový Lískovec schvaluje podíl 25% z celkových nákladů investiční akce
„Parkovací dům Nový Lískovec" z rozpočtu MČ Brno - Nový Lískovec, s tím, že prostředky
vynaložené městskou částí na přípravu investice budou započteny do těchto 25%.
Hlasování

pro:
(18) Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Ing. Jiří Proch, Alois Jaša, Tomáš Brunclík,
Tomáš Ulrich DiS., Ing. Jana Drápalová, Ing. Jan Privarčák, Ing. Dalibor Hladík, Ludmila Adlerová, MUDr.
Marie Malachová, Kateřina Andělová, Mgr. Hana Pospíšilová, Petr Oupor, Bohuslava Musilová, Kateřina
Kolářová, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Mgr. Ing. Lenka Brabcová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-56-2/25
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zodpovídá: Ing. Petr Kučeřík
termín: 23. 4. 2025

V 18:12:46 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "C" (navrhovatel: "Michael Brázda") v
tomto znění:

ZMČ Brno - Nový Lískovec žádá ZMB o svěření dokončené investice „Parkovací dům Nový
Lískovec" do správy MČ Brno-Nový Lískovec.
Hlasování

pro:
(18) Tomáš Ulrich DiS., Ing. Jana Drápalová, Petr Oupor, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, MUDr. Marie
Malachová, Ing. Jiří Proch, Alois Jaša, Kateřina Andělová, Kateřina Kolářová, Ing. Dalibor Hladík, Tomáš
Brunclík, Ludmila Adlerová, Mgr. Hana Pospíšilová, Bohuslava Musilová, Ing. Jan Privarčák, Ing. Ph.D.
Jaroslav Hradílek, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Mgr. Ing. Lenka Brabcová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-57-2/25
zodpovídá: Ing. Petr Kučeřík
termín: 23. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:12:55

30. Bytový dům A1 KV2 - posouzení projektu a žádost o dotaci z
SFPI (bod číslo 29)
Předkladatel: Ing. Jana Drápalová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:12:59 (zvuk. záznam 1:12:35 - 1:24:48)

Diskuze zahájena v 18:12:59

K tomuto bodu se vyjádřili: Petr Oupor, Ing. Jana Drápalová, Tomáš Ulrich DiS.

V 18:22:41 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno - Nový Lískovec schvaluje posouzení projektu "Bytový dům A1 KVII Brno-Nový
Lískovec", které je přílohou
Hlasování

pro:
(17) Ing. Jiří Proch, Tomáš Ulrich DiS., Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Mgr. Hana Pospíšilová, Alois Jaša,
Ludmila Adlerová, Ing. Jana Drápalová, MUDr. Marie Malachová, Tomáš Brunclík, Ing. Dalibor Hladík,
Kateřina Andělová, Kateřina Kolářová, Bohuslava Musilová, Petr Oupor, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Ing. Jan
Privarčák, Mgr.et Mgr. Michael Brázda

proti (0)
zdržel se: (1) Mgr. Ing. Lenka Brabcová
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-58-2/25
zodpovídá: Ing. Jana Drápalová
termín: 23. 4. 2025

V 18:23:07 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno - Nový Lískovec schvaluje podání žádosti o podporu ze Státního fond podpory
investic, programu Dostupné nájemní bydlení na projekt " Bytový dům A1 KVII Brno-Nový
Lískovec" v rámci parametrů uvedených v posouzení projektu z úrovně městské části
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Brno-Nový Lískovec
Hlasování

pro:
(17) Ing. Jiří Proch, Ing. Jan Privarčák, Tomáš Ulrich DiS., Alois Jaša, Mgr. Hana Pospíšilová, Tomáš Brunclík,
Ludmila Adlerová, MUDr. Marie Malachová, Ing. Jana Drápalová, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Kateřina
Andělová, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Ing. Dalibor Hladík, Kateřina Kolářová,
Petr Oupor, Bohuslava Musilová

proti (0)
zdržel se: (1) Mgr. Ing. Lenka Brabcová
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-59-2/25
zodpovídá: Ing. Jana Drápalová
termín: 23. 4. 2025

V 18:23:37 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "C" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

žádá ZMB o pověření městské část Brno-Nový Lískovec investorstvím výstavby „Bytového
domu A1 KVII Brno-Nový Lískovec"
a o svěření „Bytového domu A1 KVII Brno-Nový Lískovec" do správy městské části Brno-
Nový Lískovec
Hlasování

pro:
(17) Ing. Jiří Proch, Tomáš Ulrich DiS., Ing. Jana Drápalová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Kateřina Andělová,
Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Ludmila Adlerová, Ing. Dalibor Hladík, MUDr. Marie
Malachová, Alois Jaša, Bohuslava Musilová, Ing. Jan Privarčák, Kateřina Kolářová, Ing. Vladimíra Stuchlíková,
Tomáš Brunclík, Petr Oupor

proti (0)
zdržel se: (1) Mgr. Ing. Lenka Brabcová
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-60-2/25
zodpovídá: Ing. Jana Drápalová
termín: 23. 4. 2025

V 18:24:00 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "D" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

žádá ZMB o schválení přijetí úvěru ze Státního fondu podpory investic ve výši 50 milionů
korun z úrovně MČ Brno-Nový Lískovec za podmínek SFPI
Hlasování

pro:
(17) Tomáš Ulrich DiS., Kateřina Andělová, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Alois Jaša, Ing. Jiří Proch, Ing. Jana
Drápalová, Petr Oupor, Tomáš Brunclík, Ing. Vladimíra Stuchlíková, MUDr. Marie Malachová, Ludmila
Adlerová, Kateřina Kolářová, Bohuslava Musilová, Ing. Dalibor Hladík, Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Jan
Privarčák, Mgr.et Mgr. Michael Brázda

proti (0)
zdržel se: (1) Mgr. Ing. Lenka Brabcová
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-61-2/25
zodpovídá: Ing. Jana Drápalová
termín: 23. 4. 2025

V 18:24:56 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "E" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno - Nový Lískovec bere na vědomí, že MČ uzavře smlouvu o společném zadávání
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veřejné zakázky s Bytovým družstvem Kamenný vrch (Dostupné bydlení Kamenný vrch II,
bytové družstvo, IČO 17442583).
Hlasování

pro:
(17) Alois Jaša, Kateřina Kolářová, Ing. Jiří Proch, Tomáš Ulrich DiS., Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Mgr. Hana
Pospíšilová, Ing. Dalibor Hladík, Bohuslava Musilová, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Ludmila Adlerová, Ing. Jan
Privarčák, Kateřina Andělová, MUDr. Marie Malachová, Petr Oupor, Tomáš Brunclík, Ing. Vladimíra
Stuchlíková, Ing. Jana Drápalová

proti (0)
zdržel se: (1) Mgr. Ing. Lenka Brabcová
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-62-2/25
zodpovídá: Ing. Jana Drápalová
termín: 23. 4. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:25:12

31. Žádost o svěření pozemku pod Památníkem Rudé armády a
kulturní památky zapsané v ÚSKP pod číslem 14815/7-287 MČ
Brno-Nový Lískovec (bod číslo 34)
Předkladatel: Ing. Jana Drápalová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:25:16 (zvuk. záznam 1:24:52 - 1:29:06)

Diskuze zahájena v 18:25:16

K tomuto bodu se vyjádřili: Petr Oupor, Ing. Jana Drápalová

V 18:29:03 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno - Nový Lískovec bere na vědomí závazné stanovisko OPP MMB k restaurátorské
obnově památníku Rudé armády, které je přílohou
Hlasování

pro:
(18) Ing. Jana Drápalová, Kateřina Andělová, Ing. Jiří Proch, Ludmila Adlerová, Alois Jaša, MUDr. Marie
Malachová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Kateřina Kolářová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Bohuslava Musilová,
Ing. Jan Privarčák, Ing. Dalibor Hladík, Tomáš Ulrich DiS., Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Vladimíra Stuchlíková,
Tomáš Brunclík, Petr Oupor, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-63-2/25
zodpovídá:
termín: IHNED (9. 4. 2025)

V 18:29:19 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno - Nový Lískovec žádá ZMB o svěření pozemku parc. č 1417/5 k.ú. Pisárky a o
svěření kulturní památky vedené v ústředním seznamu kulturních památek pod číslem
14815/7-287 ve smyslu Statutu města Brna
Hlasování
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pro:
(18) Ing. Jan Privarčák, Ing. Jana Drápalová, Petr Oupor, Kateřina Andělová, Alois Jaša, MUDr. Marie
Malachová, Tomáš Ulrich DiS., Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Dalibor Hladík,
Bohuslava Musilová, Ing. Jiří Proch, Ludmila Adlerová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Kateřina Kolářová, Ing.
Ph.D. Jaroslav Hradílek, Tomáš Brunclík, Ing. Vladimíra Stuchlíková

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-64-2/25
zodpovídá:
termín: IHNED (9. 4. 2025)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:29:30

32. Podpis Memoranda o spolupráci mezi MČ Brno - Nový Lískovec
a MČ Košice - Sídlisko KVP (bod číslo 30)
Předkladatel: Mgr.et Mgr. Michael Brázda
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:29:33 (zvuk. záznam 1:29:09 - 1:30:36)

Diskuze zahájena v 18:29:33

V 18:30:51 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Michael Brázda") v
tomto znění:

ZMČ Brno - Nový Lískovec bere na vědomí podpis Memoranda mezi MČ Brno - Nový
Lískovec a MČ Košice - Sídlisko KVP

Přílohy k usnesení:
Memorandum.pdf

Hlasování

pro:
(18) Alois Jaša, Petr Oupor, Mgr. Hana Pospíšilová, MUDr. Marie Malachová, Ing. Jiří Proch, Mgr.et Mgr.
Michael Brázda, Ludmila Adlerová, Ing. Jana Drápalová, Ing. Dalibor Hladík, Bohuslava Musilová, Tomáš
Ulrich DiS., Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Ing. Jan Privarčák, Kateřina Andělová, Tomáš Brunclík, Ing. Ph.D.
Jaroslav Hradílek, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Kateřina Kolářová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-65-2/25
zodpovídá:
termín: IHNED (9. 4. 2025)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:31:00

33. Kronika MČ (bod číslo 31)
Předkladatel: Mgr. Hana Pospíšilová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:31:04 (zvuk. záznam 1:30:40 - 1:32:44)

Diskuze zahájena v 18:31:04

V 18:32:59 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Hana Pospíšilová") v
tomto znění:

ZMČ Brno - Nový Lískovec schvaluje zápis do Kroniky MČ za rok 2023.
Přílohy k usnesení:
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Kronika_2023_hotovo.pdf

Hlasování

pro:
(16) Ludmila Adlerová, Kateřina Kolářová, Mgr. Hana Pospíšilová, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Mgr.et Mgr.
Michael Brázda, Kateřina Andělová, Bohuslava Musilová, Ing. Vladimíra Stuchlíková, Alois Jaša, Tomáš
Brunclík, Ing. Dalibor Hladík, MUDr. Marie Malachová, Petr Oupor, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Ing. Jan
Privarčák, Ing. Jana Drápalová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (2) Ing. Jiří Proch, Tomáš Ulrich DiS.

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-66-2/25
zodpovídá:
termín: IHNED (9. 4. 2025)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:33:08

34. Zápisy z výborů (bod číslo 32)
Předkladatel: Ing. Jana Drápalová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:33:12 (zvuk. záznam 1:32:48 - 1:33:22)

Diskuze zahájena v 18:33:12

V 18:33:39 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno - Nový Lískovec bere na vědomí zápis Kontrolního výboru č. 2/2025, Výboru pro
rozvoj 1/2025, 2/2025 a Finančního výboru č. 2/2025.
Hlasování

pro:
(16) Bohuslava Musilová, Ludmila Adlerová, Ing. Dalibor Hladík, Ing. Jana Drápalová, Kateřina Kolářová,
MUDr. Marie Malachová, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Ing. Jan Privarčák, Mgr.et
Mgr. Michael Brázda, Alois Jaša, Kateřina Andělová, Petr Oupor, Tomáš Brunclík, Mgr. Hana Pospíšilová, Ing.
Vladimíra Stuchlíková

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (2) Ing. Jiří Proch, Tomáš Ulrich DiS.

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-67-2/25
zodpovídá:
termín: IHNED (9. 4. 2025)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:33:46

35. Dotazy, podněty a připomínky (bod číslo 33)
Předkladatel: Ing. Jana Drápalová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:33:50 (zvuk. záznam 1:33:26 - 1:38:19)

Diskuze zahájena v 18:33:50

K tomuto bodu se vyjádřili: Petr Oupor, Ing. Jana Drápalová

V 18:38:35 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jana Drápalová") v
tomto znění:

ZMČ Brno - Nový Lískovec bere na vědomí dotazy, podněty a připomínky vznesené v rámci
tohoto bodu, které jsou přílohou.
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Přílohy k usnesení:
Dotazy, podněty a přípomínk.pdf

Hlasování

pro:
(16) Ing. Jiří Proch, Kateřina Andělová, Ing. Jana Drápalová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Mgr. Hana
Pospíšilová, Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, MUDr. Marie Malachová, Bohuslava Musilová, Ing. Vladimíra
Stuchlíková, Alois Jaša, Kateřina Kolářová, Petr Oupor, Tomáš Ulrich DiS., Ing. Jan Privarčák, Ludmila
Adlerová, Tomáš Brunclík

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (2) Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Ing. Dalibor Hladík

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-68-2/25
zodpovídá:
termín: IHNED (9. 4. 2025)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:38:43
V 18:38:48 odešel Petr Oupor, přítomno 17 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(17) Ludmila Adlerová, Kateřina Andělová, Mgr. Ing. Lenka Brabcová, Ing. Jana Drápalová, Ing. Dalibor
Hladík, Alois Jaša, MUDr. Marie Malachová, Bohuslava Musilová, Ing. Jiří Proch, Ing. Vladimíra Stuchlíková,
Tomáš Ulrich DiS., Kateřina Kolářová, Mgr.et Mgr. Michael Brázda, Tomáš Brunclík, Mgr. Hana Pospíšilová,
Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, Ing. Jan Privarčák

Omluveni: (1) Bc. Josef Schmied
Nepřítomni: (1) Petr Oupor

Jednání ukončeno 09.04.2025 v 18:39:00
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Ověřeno ověřovateli:

1)   10. 4. 2025 13:24  Kateřina Andělová, v.r.

2)   14. 4. 2025 10:53  Ing. Ph.D. Jaroslav Hradílek, v.r.
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